



Center for Diversity and National Harmony

Daily News Letter

No.(12), Shwe Li Street,
Kamayut Township,
Yangon11041, Myanmar

အတွဲ (၁)၊ အမှတ် (၂၇၉)

နေ့စွဲ။ ၁၁.၁၁.၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)

စဉ်	နေ့စွဲ	သတင်းဌာန	အကြောင်းအရာ	အကျဉ်းချုပ်
၁	၁၁.၁၁.၁၅	The Voice Daily Vol (3) No (186) p (1,4)	ဦးသိန်းစိန်	<p>NLD ပါတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ကို သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဂုဏ်ပြုစကားပြောမည်</p> <p>၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံရွေးကောက်ပွဲတွင် မဲဆန္ဒနယ်အများစုတွင် အနိုင်ရရှိထားသည့် NLD ပါတီ ဒေါ်အောင်ဆန်းစု ကြည်ကို သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ဂုဏ်ပြုစကားပြောမည်ဖြစ်ကြောင်း သမ္မတ ရုံးနှင့် နီးစပ်သူတစ်ဦးက ဆိုသည်။ ဦးသိန်းစိန်က ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ကို ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်အားလုံး ထုတ်ပြန်ပြီးချိန်တွင် ယင်းဂုဏ်ပြုပွဲကို ပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းဆိုသည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်ကုန်</p>
၂	၁၁.၁၁.၁၅	စံတော်ချိန် အတွဲ (၃) အမှတ် (၉၃၁) p (1,2)	ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်	<p>အာဏာအလွှဲအပြောင်းကိစ္စ တပ်မတော်နှင့် NLD ဆွေးနွေးထားဟုဆို</p> <p>နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ရွေးကောက်ပွဲတွင် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီးနောက် တပ်မတော်အနေဖြင့် ပြည်သူ့ဆန္ဒကို လေးစားပေးရလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်ကပြောသည်။ ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်က ကျင်းပခဲ့သော ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၏ NLD ပါတီက ပြတ်သားစွာ အနိုင်ရခဲ့သော်လည်း စစ်အစိုးရက ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကို ငြင်းပယ်ခဲ့သည်။ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ရွေးကောက်ပွဲတွင် ရလဒ်ကောင်းများ အပြည့်အဝရရှိထားပြီဖြစ်သော NLD ပါတီမှ တာဝန်ရှိသူများသည် နိုင်ငံတော်အာဏာအလွှဲအပြောင်း ကိစ္စရပ်များအတွက် တပ်မတော်နှင့် လျှို့ဝှက်ဆွေးနွေးမှုများ လုပ်ဆောင်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ဆစ်ဒနီအော့နင်းဟာရဲလ် သတင်းစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။ NLD ပါတီ တာဝန်ရှိသူများသည် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ရည်မှန်းထားသည့် အမျိုးသားပြန်လည်ပေါင်းစည်းရေး အစိုးရအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းနိုင်ရေးအတွက် ဆွေးနွေးနေကြပြီး ဆစ်ဒနီမော့နင်းဟာရဲလ်သတင်းစာ၏ အဆိုအရ သိရသည်။</p> <p style="text-align: right;">ဆစ်ဒနီမော့နင်းဟာရဲလ်</p>

၃	၁၁.၁၁.၁၅	စံတော်ချိန် အတွဲ (၃) အမှတ် (၉၃၁) p (1,2)	ဒေါ်အောင်ဆန်း စုကြည်	<p>NLD အစိုးရ၏သမ္မတ အာဏာရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ဟု ဒေါ်စုဆို</p> <p>NLD ပါတီသာ အစိုးရဖြစ်နိုင်ပါက သမ္မတတွင် အာဏာရှိ လိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်း မြန်မာ့နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင် ဒေါ်အောင် ဆန်းစုကြည်က စင်ကာပူအခြေစိုက် ချန်နယ်နယူးစ်အေးရှား သတင်းဌာနနှင့် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်က တွေ့ဆုံစဉ် ပြောသည်။ NLD အစိုးရဖြစ်နိုင်ခဲ့လျှင် ကျင့်သုံးဆဲ ဖွဲ့စည်းပုံပါ အခြေခံဥပဒေပြဋ္ဌာန်း ချက်များနှင့်အညီ အကျိုးဝင်စေရန်မျှသာ သမ္မတရာထူးထားရှိ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းဆိုသည်။ NLD အစိုးရ ဖွဲ့နိုင်ပါက တာဝန် ယူမည့် သမ္မတအနေဖြင့် ၎င်းတွင် အာဏာရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ဟု သောအချက်နှင့် ပါတီ၏ မူဝါဒများနှင့်အညီသာ ဆောင်ရွက်ရမည် ဟုသောအချက်ကို အပြည့်အဝ နားလည်ထားရမည်ဖြစ်ကြောင်း မိဒီယာနှင့် တွေ့ဆုံစဉ်ပြောသည်။ NLD အစိုးရဖြစ်နိုင်ပါက တာဝန် ထမ်းဆောင်ရမည့် သမ္မတအနေဖြင့် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေးလမ်း ညွှန်ချက်မှန်သမျှသည် အနိုင်ရပါတီခေါင်းဆောင်ဖြစ်သည့် မိမိ ထံမှသာ ဆင်းသက်လာမည်ဆိုသည့်အချက်ကို နားလည်ရမည် ဖြစ်ကြောင်းပြောကြားခဲ့သည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်ကုန်</p>
၄	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A2)	ဒေါ်အောင်ဆန်း စုကြည်	<p>အစိုးရဖြစ်ရန် လုံလောက်သည့် မဲရလဒ် မျှော်လင့်ထားပြီးဖြစ် ကြောင်း ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဘီဘီစီသို့ ပြော</p> <p>မြန်မာ့ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်များကို တာဝန်ရှိသူများက ကြေညာဆဲဖြစ်သော်လည်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့ချုပ် ခေါင်း ဆောင် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က အစိုးရဖြစ်ရန် လုံလောက် သည့် မဲရလဒ်များကိုရရန် မျှော်လင့်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန် မြို့သို့ ရောက်ရှိနေသည့် ဘီဘီစီသတင်းထောက် ဖာဂယ်ကိန်းက ဖော်ပြသည်။ သတင်းထောက်ဖာဂယ်က ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ၏ ယနေ့အောင်မြင်မှုတွင် အဓိကဆုံးဖြတ်ချက်နှစ်ခုရှိပြီး တစ်ခုမှာ ဂန္ဓီလမ်းစဉ်လိုက်သည့် အကြမ်းမဖက်ရေးမှ ဖြစ်ကြောင်းဆိုသည်။ ဖာဂယ်က မြန်မာတွင် ရိုဟင်ဂျာလူနည်းစုအကြောင်း မေးမြန်းရာ ၎င်းက တိုင်းရင်းသားအားလုံးကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မည်ဟု ဆိုသည်။ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ပါတီ၏ ဝါရင့်လုပ်ဖော် ကိုင်ဖက်များထံမှ တစ်ဦးကို သမ္မတတင်မည်ဖြစ်ပြီး ဆုံးဖြတ်ချက် အားလုံးကို ၎င်းကသာဆောင်ရွက်မည့် သဘောရှိကြောင်းဆို သည်။ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ၎င်း၏ ပါတီအစိုးရဖြစ်ရေး အတွက် ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းကို ရရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်းဆိုသည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်ကုန် Ref; Marca</p>

၅	၁၁.၁၁.၁၅	စံတော်ချိန် အတွဲ (၃) အမှတ် (၉၃၁) p (1,2)	ဒေါ်အောင်ဆန်း စုကြည်	<p>သမ္မတမဖြစ်နိုင်သည့်တိုင် နိုင်ငံခေါင်းဆောင်သစ်အဖြစ် ရပ်တည်သွားမည်ဟု ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ပြော</p> <p>တရားဝင်ရလဒ်များ မကြေညာသေးသော်လည်း ထွက်ပေါ်နေသည့် အကြံရလဒ်များအရ လွှတ်တော်နေရာအများစုကို NLD ပါတီက ရယူထားနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က နိုဝင်ဘာ ၀ ရက်က ခန့်မှန်းခဲ့ပြီး ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ သမ္မတမဖြစ်နိုင်သည့်တိုင် မိမိအနေဖြင့် နိုင်ငံခေါင်းဆောင်သစ်အဖြစ် ရပ်တည်သွားမည်ဟု ပြောသည်။ ရွေးကောက်ပွဲအနိုင်ရပါတီတစ်ရပ်၏ ခေါင်းဆောင်အဖြစ် ဆုံးဖြတ်ချက်မှန်သမျှ ချမှတ်နိုင်ခွင့်ကို ဖွဲ့စည်းပုံပါ ဥပဒေပုဒ်မ ၅၉ (စ) ဖြင့် တားဆီး၍ ရလိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်း၊ သမ္မတရာထူးကို နိုင်ငံရေးမိတ်ဖက်တစ်ဦးက ရယူထားချိန်တွင် ဆုံးဖြတ်ချက်မှန်သမျှ ချမှတ်မည့်သူမှာ မိမိသာဖြစ်ကြောင်း ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ဘီဘီစီသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။</p> <p style="text-align: right;">ဘီဘီစီ</p>
၆	၁၁.၁၁.၁၅	စံတော်ချိန် အတွဲ (၃) အမှတ် (၉၃၁) p (1,3)	Election	<p>လားရှိုးမဲဆန္ဒနယ်တွင် ကြိုတင်မဲတစ်သောင်းကျော် အငြင်းပွားမှု အထင်လွဲခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဆို</p> <p>၂၀၁၅ ခုနှစ်ရွေးကောက်ပွဲတွင် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီမှ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအဖြစ် ဒုသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်သည့် လားရှိုးမဲဆန္ဒနယ်တွင် ညသန်းခေါင်ကျော်မှ ရောက်လာသည့် ကြိုတင်မဲတစ်သောင်းကျော်ကိစ္စသည် အထင်လွဲခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးကဆိုသည်။ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ သတ်မှတ်ထားသည့် ကြိုတင်မဲ သုံးမျိုးရှိပြီး ၎င်းတို့ကို ပုံစံ ၁-၁၊ ၁-၂၊ ၁-၃ တို့တွင် တိကျစွာ ဖြည့်သွင်းရပြီး အဆိုပါ ကြိုတင်မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများစာရင်းကို မဲရုံများတွင် ကြိုတင်ကပ်ထားရခြင်းဖြစ်ပြီး ကြိုတင်မဲဆန္ဒများသည် အထက်ပါပုံစံများတွင် ဖြည့်သွင်းထားရသည့် အရေအတွက်ထက်ပိုရန် အကြောင်းမရှိဟုဆိုသည်။</p> <p style="text-align: right;">ထိုက်သူဇော်</p>
၇	၁၁.၁၁.၁၅	စံတော်ချိန် အတွဲ (၃) အမှတ် (၉၃၁) p (2)	Election	<p>အမေရိကန်နှင့်သာ ရင်းရင်းနှီးနှီးမဆက်ဆံရန် မြန်မာကို တရုတ်တိုက်တွန်း</p> <p>နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၏ NLD ပါတီ ရလဒ်ကောင်းများ ထွက်ပေါ်ခဲ့ပြီးနောက် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့်သာလျှင် ရင်းရင်းနှီးနှီးမဆက်ဆံရန် တရုတ်ကွန်မြူနစ်ပါတီအာဘော် ဂလိုဘယ်လ်တိုင်မ်းသတင်းစာက နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် တိုက်တွန်းပြောသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ စစ်အာဏာရှင် ခေတ်နောက်ပိုင်းကာ</p>

				<p>လအတွင်း တရုတ်အစိုးရသည် မြန်မာအစိုးရ၏ အနီးကပ်ဆုံး မဟာမိတ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံရေးနှင့် စီးပွားရေးအရ အကာအကွယ်များ ပေးခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အမေရိကန် ပြည်ထောင်စုနှင့် သာ ရင်းရင်းနှီးနှီးဆက်ဆံမည်ဆိုလျှင် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ချစ်ကြည် ရင်းနှီးမှု အခြေခံမူဝါဒများမှရယူနိုင်မည့် မဟာဗျူဟာအခွင့်အလမ်း များသာ ပျက်စီးသွားနိုင်ကြောင်း ဆိုသည်။</p> <p style="text-align: right;">ဂလိုဘယ်လ်တိုင်းမ်</p>
၈	၁၁.၁၁.၁၅	The Voice Daily Vol (3) No (186) p (7)	Election	<p>ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း အနိုင်ရမှု NLD ပါတီ ကန့်ကွက်မည်</p> <p>ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း လားရှိုးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်နေရာအတွက် ကြိုတင်မဲများ ဖြင့် အနိုင်ရရှိသည်ဆိုကာ NLD ပါတီက ကန့်ကွက်မည်ဖြစ် ကြောင်း လားရှိုးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် လောင်း ဦးထွန်းရွှေကပြောသည်။ လားရှိုးမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲ မြို့နယ် ကော်မရှင်ရုံးက ပုံစံ ၁၉ ကို ထုတ်ပြန်ရာတွင် ကြံ့ခိုင်ရေးပါတီမှ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက ၃၀၉၀၉ မဲ၊ NLD ပါတီ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းက ၂၆၇၂၆ မဲ၊ SNLD ကိုယ်စားလှယ် လောင်းက ၁၇၂၇၇ မဲ ရရှိကြောင်း သိရသည်။ လားရှိုးမြို့ နယ် NLD ပါတီ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းက ကြိုတင်မဲ ၇၃ မဲ၊ SNLD ပါတီ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းက ကြိုတင်မဲ ၁၂ မဲ ရရှိချိန်တွင် ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက ကြိုတင်မဲ ၃၈၀၀ ရရှိခဲ့သည်။ ယင်းကြိုတင်မဲများသည် ညနေလေးနာရီ မဲရုံပိတ်ချိန်နောက်ပိုင်း ရောက်ရှိလာသည့် ကြိုတင်မဲများမဟုတ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးကဆိုသည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်ကုန်</p>
၉	၁၁.၁၁.၁၅	The Voice Daily Vol (3) No (186) p (24)	Election	<p>ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲရှိမည်ဟု ကြံ့ခိုင်ရေးပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦး ဆို</p> <p>နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကြီး၏ မဲရလဒ်များကို လက်ခံသည်ဆို သည်မှာ အချိန်မရွေးဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ကြောင်း ဟင်္သာတမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အဖြစ် အရွေးချယ်ခံခဲ့ သည့် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦးကဆိုသည်။ ဦးဌေးဦးနှင့်အတူ ယှဉ်ပြိုင်သည့် အမျိုးသား ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီမှ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် လောင်း ဦးခင်မောင်ရီက မဲအရေအတွက် ၁၁၄၁၆၃ မဲရရှိခဲ့ပြီး ဦးဌေးဦးက မဲအရေအတွက် ၆၇၁၉၈ မဲဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။</p> <p style="text-align: right;">ဟင်္သာတ</p>

၁၀	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A1,A9)	Election	<p>၃၂၉ နေရာရလျှင် အစိုးရဖွဲ့နိုင်မည်ဖြစ်ရာ ဒီချုပ် ၁၄၈ နေရာ ရရှိထား</p> <p>ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် ၃၂၉ နေရာရလျှင် အစိုးရ ဖွဲ့နိုင်မည်ဖြစ်ရာ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ တရား ဝင်ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်နှင့် ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများ ၏ နိဝင်ဘာ ၁၀ ရက် တရားဝင်ထုတ်ပြန်ချက်များအရ NLD မှ ၁၄၈ နေရာ အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ဒီချုပ်သည် ပြည်သူ့လွှတ်တော် နေရာအတွက် ၇၈ နေရာနှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် ၂၉ နေရာ အနိုင်ရရှိထားရာ စုစုပေါင်း ၁၀၇ နေရာထိ အနိုင်ရထား ကြောင်း ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က တရားဝင်ထုတ်ပြန်ထား သည်။ ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီသည် ၂၀၁၀ ရွေးကောက်ပွဲတွင် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော် စုစုပေါင်း ၃၈၈ နေရာ အနိုင် ရရှိခဲ့သည်။ နိဝင်ဘာ ၁၀ ရက်အထိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင် တရားဝင်ထုတ်ပြန်ထားသော ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်များ အရ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၈၈ ဦး၊ အမျိုးသားလွှတ် တော်ကိုယ်စားလှယ် ၃၃ ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်လွှတ် တော်ကိုယ်စားလှယ် ၂၁၂ ဦး စုစုပေါင်း လွှတ်တော်သုံးရပ်အတွက် ကိုယ်စားလှယ် ၃၃ ဦး ရွေးချယ် တင်မြှောက်ခံရပြီးဖြစ်သည်။</p> <p style="text-align: right;">နန္ဒ</p>
၁၁	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A2)	Election	<p>အဖွဲ့ချုပ်တီရှပ် အမြောက်အမြား ဝယ်ယူသွားကြောင်း သိရသဖြင့် သတိထားကြရန် ဒီချုပ်နိုးဆော်</p> <p>ဈေးအချို့တွင် ပြီးခဲ့သောရက်အနည်းငယ်က အမျိုးသား ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် အမှတ်တံဆိပ်ပါ အနီရောင်တံဆိပ်များကို အများအပြား ဝယ်ယူသွားကြောင်းသိရ၍ ရလဒ်စောင့်ဆိုင်းနေရ သည့်ကာလတွင် မသမာသူအချို့က အဖွဲ့ချုပ် တီရှပ်ဝတ်ဆင်ကာ ပြဿနာအမျိုးမျိုး ဖန်တီးလာနိုင်သဖြင့် သတိပြုရန် ဒီချုပ်က နိဝင်ဘာ ၁၀ ရက် ညဦးပိုင်းက သတိပေးကြေညာချက် ထုတ် ပြန်ခဲ့သည်။ အဖွဲ့ချုပ်၏ တီရှပ်၊ နဖူးစည်း၊ လွယ်အိမ်များ ဝတ်ဆင် ကိုင်ဆောင်တိုင်း အဖွဲ့ချုပ်ပါတီဝင် မဟုတ်နိုင်ဘဲ စောင့်ကြည့်ရန် နိုးဆော်ထားသည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်ကုန်</p>
၁၂	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A3)	Election	<p>ကွယ်လွန်သူ မြင်းမူဒီချုပ်အမတ် အနိုင်ရသော်လည်း ဥပဒေအရ ပြည်ခိုင်ဖြိုးအမတ်ကို အနိုင်ပေး</p> <p>ရွေးကောက်ပွဲမကျင်းပမီ ကွယ်လွန်သွားသည့် စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် မြင်းမူမဲဆန္ဒနယ် အမှတ် (၁) တွင် ယှဉ် ပြိုင်မည့် ဒီချုပ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးစိုးမြင့်သည် ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဆန္ဒမဲအများဆုံးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သော်လည်း ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေအရ ပြည်ခိုင်ဖြိုးကိုယ်စားလှယ်</p>

				<p>လောင်းကို အနိုင်ပေးခဲ့ကြောင်း မြင်းမူဒီချုပ်ပါတီမှ ဒေါ်နီလာလွင် ကပြောသည်။ ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီမှ တိုင်းဒေသကြီး အမှတ် (၁) မဲဆန္ဒနယ် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးသောင်းမြင့်သည် ဆန္ဒမဲ ၇၀၀၀ ကျော်ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဒီချုပ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးစိုးမြင့်သည် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီခန့်က မြင်းမူမြို့ ဈေးထောင့်အနီးတွင် မဲဆွယ်စည်းရုံးရေး ဆောင်ရွက်နေစဉ် နှလုံးရောဂါဖြင့် သေဆုံးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။</p> <p style="text-align: right;">သန်းဌေး၊ မျိုးမင်းဦး</p>
၁၃	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A3)	Election	<p>သူရဦးအောင်ကို ဒီချုပ်အမတ်ကို ၄၉ မဲဖြင့် ရှုံးနိမ့်</p> <p>ချင်းပြည်နယ် ကန်ပတ်လက်မြို့နယ်တွင် အနိုင်ရသည့် ပြည်ခိုင်ဖြိုး ဗဟိုကော်မတီဝင် သူရဦးအောင်ကိုသည် NLD မှ ဦးစံခင်ကို နောက်ဆုံး မဲ ၄၉ မဲဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ချင်းပြည်နယ်၊ ကန်ပတ်လက်တွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ယှဉ်ပြိုင်သည့် သူရဦးအောင်ကိုသည် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် မဲစာရင်း များအရ ဦးဆောင်နေပြီး အနိုင်ရထားသည်ဟု ကြေညာခဲ့သော်လည်း နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နောက်ဆုံးပိတ်စာရင်း တွင် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ချင်းပြည်နယ်၊ ကန်ပတ်လက်တွင် စုစုပေါင်း မဲဆန္ဒနယ် ၁၈ ခုတွင် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီက အမျိုးသားလွှတ်တော်တစ်နေရာ၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော် သုံးနေရာ၊ NLD က ပြည်သူ့လွှတ်တော်တွင် နှစ်နေရာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် သုံးနေရာ၊ ဖိုမီးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်က ပြည်သူ့လွှတ်တော် နှစ်နေရာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် နှစ်နေရာအနိုင်ရရှိထားသည်။</p> <p style="text-align: right;">ထွန်းထွန်းမင်း</p>
၁၄	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A9)	Election	<p>မဲများပြန်လည်စစ်ပေးရန် ပြည်ခိုင်ဖြိုးတင်ပြမှုကို ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ ပယ်ချ</p> <p>နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်အချို့တွင် ဥပဒေမဲပြုကျင့်မှုအတွက် ဆန္ဒမဲများ ပြန်လည်စစ်ပေးရန် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီ၏ တင်ပြမှုကို အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းက ကန့်ကွက်ခဲ့သည့်အပြင် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲကလည်း တင်ပြမှုကို ပယ်ချလိုက်ကြောင်းသိရသည်။ ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီ၏ တိုင်ကြားမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး မဲများပြန်လည်ရေတွက်ကြည့်လိုသည်ဆိုသည့် အကြောင်းပြချက်မှာ ကျိုးကြောင်းဆီလျော်မှုမရှိကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများတွင် မဖော်ပြထား၍ ဥပဒေနှင့်လည်း ညီညွတ်မှုမရှိကြောင်း ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးရည်မွန်က ပြောသည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်မျိုးနိုင်၊ ပိုင်စိုးသူ</p>

၁၅	၁၁.၁၁.၁၅	The Voice Daily Vol (3) No (186) p (1,4)	Election	<p>ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကို စည်းစည်းလုံးလုံးနှင့် ရင်ကြားစေရေးကို လက်ခံနိုင်ရ အရေးကြီးဟု EU အထူးကိုယ်စားလှယ် ထုတ်ပြန်</p> <p>မြန်မာနိုင်ငံ၏ ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကို အဖွဲ့အစည်းအားလုံးက စည်းစည်းလုံးလုံးနှင့် ရင်ကြားစေကာ လက်ခံရန်အရေးကြီးကြောင်း ဥရောပသမဂ္ဂ၏ မြန်မာ့အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အထူးကိုယ်စားလှယ် Ms. Fredeica Mogherini က ထုတ်ပြန်သည် လက်ရှိတွင် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ခေါင်းဆောင်သော အတိုက်အခံပါတီသည် ရခိုင်ပြည်နယ်မှလွဲ၍ ကျန်ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးတွင် အနိုင်ရရှိထားကြောင်း နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များအရသိရသည်။ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံရေးအသွင်ကူးပြောင်းနေမှု၊ ငြိမ်းချမ်းရေး၊ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဆက်လက်ဖော်ဆောင်နိုင်ရန် ဥရောပသမဂ္ဂက ကူညီအားပေး ထောက်ပံ့ရန် အသင့်ရှိကြောင်း EU က ထုတ်ပြန်သည်။</p>
၁၆	၁၁.၁၁.၁၅	Daily Eleven p (24)	Election	<p>ရွေးကောက်ပွဲ အခြေအနေအပေါ် ကန့်ကွက်တိုင်ကြားရန်ရှိကြောင်း ပြည်ခိုင်ဖြိုး ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦးပြော</p> <p>ရွေးကောက်ပွဲ အခြေအနေအပေါ် ကန့်ကွက်တိုင်ကြားသွားရန်ရှိကြောင်း ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီ ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦးက နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီခွဲခန့်တွင်ပြောသည်။ ယခုရွေးကောက်ပွဲအား တရားမျှတပြီး ပွင့်လင်းမှုရှိသည်ကို နိုင်ငံတကာမှလည်းပြောကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲမှာ ငါးနှစ်တစ်ကြိမ်ရှိနေမည်ဖြစ်ပြီး ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲမှာ အခါအားလျော်စွာ ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း ထို့ကြောင့် အားနည်းချက်ရှိလျှင် တိုင်မည်ဆိုသည့် သဘောထက်စာလျှင် ပြုပြင်ပေးစေလိုသည့်သဘောနှင့် ပြောမှာ ဖြစ်ပါကြောင်းပြောသည်။ ဟင်္သာတမြို့နယ်တွင် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီမှ ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦး၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဦးအုန်းသန်း၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး သစ်တော၊ သတ္တုဝန်ကြီး ဦးသိမ်းစိုးတို့ ရွေးကောက်ပွဲ ဝင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် NLD ပါတီလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများက လွှတ်တော်အရပ်ရပ်တွင် နေရာရရှိခဲ့သည်။</p> <p style="text-align: right;">အောင်ကျော်မျိုး</p>
၁၇	၁၁.၁၁.၁၅	7 Day Daily No (913) p (A2)	ငြိမ်းချမ်းရေး	<p>မိုင်းနောင်မြို့ရှိ တပ်ဌာနချုပ်အား SSA အဖွဲ့က လာရောက်တိုက်ခိုက်ရာမှ တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားကြောင်း တပ်မတော်သတင်းထုတ်ပြန်</p> <p>ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း မိုင်းနောင်မြို့ရှိ တပ်ဌာနချုပ်အား SSA အဖွဲ့က နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နှင့် ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် လာရောက်တိုက်ခိုက်ခဲ့ပြီး တပ်ဌာနချုပ်မှ တန်ပြန်ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ပြီး တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း တပ်မတော်မှ သတင်းထုတ်ပြန်</p>

				<p>သည်။ ရှမ်းပြည်တောင်ပိုင်း လွိုင်လင်ခရိုင် ကျေးသီးမြို့နယ် မိုင်းနောင်မြို့ရှိ တပ်ဌာနချုပ်သို့ SSA အဖွဲ့မှ အင်အား ၁၂၀ ခန့်သည် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် ညတွင်တစ်ကြိမ်၊ နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက်တွင် တစ်ကြိမ် လက်နက်ကြီး လက်နက်ငယ်များဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြောင်းမြဝတီ သတင်းစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။ မိုင်းနောင်ဌာနချုပ်တွင် လိုအပ်သော အတားအဆီးများ ပြုလုပ်ထားသဖြင့် SSA အဖွဲ့က အများပြည်သူ နေထိုင်ရာရပ်ကွက်အတွင်းမှ ပြည်သူများအား အကာအကွယ်ယူ တိုက်ခိုက်ခြင်းဖြစ်ပြီး တပ်မတော်မှ အရာရှိနှင့် စစ်သည်အချို့ ကျဆုံးဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။</p> <p style="text-align: right;">ရန်ကုန်</p>
၁၈	၁၁.၁၁.၁၅	Daily Eleven p (24,25)	Other	<p>ခင်ဦးမြို့နယ် လယ်မြေသိမ်းသည့် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီအား အလိုမရှိကြောင်း ကံသစ်ကျေးရွာ ဒေသခံများ ဆန္ဒပြ</p> <p>စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ ခင်ဦးမြို့နယ်တွင် မြို့နယ် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီဥက္ကဋ္ဌအား အလိုမရှိကြောင်း ကံသစ်ကျေးရွာဒေသခံများက နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပြည်ခိုင်ဖြိုးရုံးရှေ့တွင် ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခဲ့ကြသည်။ အကြောင်းမှာ ပါတီကောင်စီခေတ်က သိမ်းဆည်းခံထားရသည့် ယာမြေများပြန်ရရေးအတွက် ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုအခါ ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီမှ ဆက်လက်လုပ်ကိုင်နေပြီးသီးစားချထားကြောင်း၊ တောင်သူများပိုင်ဆိုင်သည့် ယာမြေများကို ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီဥက္ကဋ္ဌက ပုံစံ (၇) လျှောက်ထားသည်ကို မြို့နယ်မြေယာစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီမှ ချပေးလိုက်ကြောင်း ယာမြေများအား ပါတီကောင်စီခေတ်က ငွေကျပ် ၁၅၀၀ နှင့် သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း၊ မိမိတို့ပါတီရန်ပုံငွေအတွက်သာ လုပ်ကိုင်နေကြောင်း ခင်ဦးမြို့နယ် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မျိုးငြိမ်းကပြောသည်။ ခင်ဦးမြို့နယ် ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီနှင့် ကံသစ်ကျေးရွာ ဒေသခံ ၁၄ ဦးတို့အကြား အငြင်းပွားမှုများ ဖြစ်ပွားနေသည့် ယာမြေများအား ပြန်လည်ရရှိရေးအတွက် ဆန္ဒထုတ်ဖော်ရာတွင် ခင်ဦးမြို့မြကန်သာရပ်ကွက်မှ စတင်ကာ မြို့နယ်ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီရုံးရှေ့၊ မြို့နယ် တရားရုံး၊ မြို့နယ်ထွေအုပ်ရုံး၊ မြေစာရင်းဦးစီးဌာနရုံးရှေ့များသို့ သွားရောက်ကာ ပြည်ခိုင်ဖြိုးပါတီအား အလိုမရှိ၊ အမေ့သိမ်းဆည်းလယ်ယာမြေများ ပြန်လည်ရရှိရေး တို့အရေး၊ စသည်ဖြင့် ကြွေးကြော်ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခဲ့ကြသည်။</p> <p style="text-align: right;">ဌေးလှအောင်</p>

ONLINE NEWS
U THEIN SEIN

အချိန်မီ အာဏာလွှဲပေးမည်ဟု သမ္မတရုံး ထုတ်ပြန်
11.11.2015

သမ္မတရုံး၏ နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက် ညနေပိုင်းထုတ်ပြန်ချက်တွင် ပြည်သူ့ထောက်ခံမှုရရှိရန် စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ သည့် NLD ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ကို ချီးကျူးထားပြီး သတ်မှတ်ချိန်အတိုင်း အာဏာလွှဲပြောင်းပေးမည်ဟု ဆိုထားသည်။ ထုတ်ပြန်ချက်တွင် “ပြည်သူလူထု၏ ထောက်ခံမှုကို ရရှိစေရန် စွမ်းဆောင်ခဲ့သောပါတီဥက္ကဋ္ဌဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နှင့် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ပါတီ၏ အောင်မြင်မှုကို လှိုက်လှဲဝမ်းမြောက်စွာ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်” ဟု ပါရှိသည်။ အလားတူ “နိုင်ငံတော် အစိုးရအနေဖြင့်မဲဆန္ဒရှင် တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများ၏ ရွေးချယ်မှုနှင့် အဆုံးအဖြတ် ကိုလေးစားလိုက်နာပြီးသတ်မှတ်အချိန်များအတိုင်းအေးချမ်း တည်ငြိမ်စွာ လွှဲပြောင်းနိုင်ရေးကို ဆောင်ရွက်သွားမည်” ဟုလည်း ဖော်ပြထားသည်။ အလားတူ “ရွေးကောက်ပွဲအလွန် ကြားကာလ တည်ငြိမ် အေးချမ်းမှု ရှိစေရန် အတွက် အားလုံး ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားမည်” ဟုလည်း ကြေညာချက်တွင်ပါရှိသည်။

<http://www.searchmyanmar.com/link/frame/sid/2000/domain/president-office.gov.mmhttp://mizzimaburmese.com/article/7296#sthash.70hiz6Df.dpuf>

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အန်အယ်လ်ဒီကို သမ္မတကိုယ်စား ဦးရဲထွဋ်က ဂုဏ်ပြုချီးကျူး

11.11.2015

ရွေးကောက်ပွဲတွင် အနိုင်ရရှိသည့် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်အား သမ္မတကိုယ်စား ဂုဏ်ပြုချီးကျူးပါသည်ဟု ရွေးကောက်ပွဲအပြီးအစိုးရမှ တရားဝင် ပထမဆုံး တုံ့ပြန်ချက်အဖြစ် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၏ ပြောရေးဆိုခွင့် ရှိသူ ဦးရဲထွဋ်က ပြောပါ သည် ။ CNN နှင့် အင်တာဗျူးရာ သမ္မတ အနေဖြင့်လည်း ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ထုတ်ပြန်သည့် စာရင်းအား စောင့်ဆိုင်းနေသည်ဟု ဦးရဲထွဋ်က ပြောပါ သည်။ သမ္မတနှင့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်မှ ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်အားလေးစားမည်ဟု အကြိမ်ကြိမ် ပြောပြီးဖြစ်ကာ ၁၉၉၀ ကဲ့သို့ မဖြစ်နိုင်ဟု ဦးရဲထွဋ်က ပြောပါသည်။

<http://burmese.dvb.no/archives/121950>

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့်တွေ့မည်ဟု သမ္မတ ပြန်ကြား

11.11.2015

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်မှတွေ့ဆုံနိုင်ရေး စီစဉ်ပေးရန်မေတ္တာရပ်ခံသည့်စာအား သမ္မတကြီးမှလက်ခံရရှိခဲ့ပြီးတွေ့ဆုံ မည်ဟု ပြန်ကြားခဲ့ပါ သည် ဟု သမ္မတ ပြောရေးဆိုခွင့် ရှိသူ ဦးရဲထွဋ် ၏ Facebook မှတစ်ဆင့် ဖော်ပြထား သည်။ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင် ၏ ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ ပြီးဆုံးချိန် တွင် ၂ ဘက် ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အကြောင်းပြန်ကြားခဲ့သည်ဟု ရေးသားထားပါ သည်။ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် မှသမ္မတဦးသိန်းစိန်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် နှင့် သူရ ဦးရွှေမန်းတို့အား တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် ကြေညာချက်ထုတ် တောင်းဆိုထားသည်။ သူရဦးရွှေမန်းမှ လည်း ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နဲ့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမည် ဟု ယနေ့မနက် အကြောင်းပြန်ကြားထားသော်လည်း ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံမှ အခုချိန်ထိ အကြောင်းပြန်ကြားထားချက် မရရှိသေးပါ။

<http://burmese.dvb.no/archives/121998>

<http://burmese.dvb.no/archives/121985>

DAW AUNG SU KYI

အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော် နာယကနှင့်တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ထံသို့ စာများပေးပို့

11.11.2015

အမျိုးသားပြန်လည် သင့်မြတ်ရေးသဘောထားကို အခြေခံ၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက နှင့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်တို့နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုပါကြောင်း ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်မှ ကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ရေးထိုးကာ ဖိတ်ကြားသည့် ၁၀-၁၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့ ရက်စွဲပါ စာများအားပေးပို့ထားပါသည်။

H.E. Thura U Shwe Mann Facebook

National League for Democracy Facebook

<http://burmese.dvb.no/archives/121979>

ရွေးကောက်ပွဲ အနိုင်ရလဒ်ကို ထောက်ခံရန် မြန်မာနိုင်ငံသို့ အိုဘားမား လာရောက်လိမ့်မည်ဟု ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် မျှော်လင့်ထား

11.11.2015

ရွေးကောက်ပွဲတွင်အပြတ်အသတ်အနိုင်ရခြင်းကိုထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုသည့်အနေဖြင့်အမေရိကန်သမ္မတအိုဘားမားက လာမည့်သီတင်းပတ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိလာမည်ဟုဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်ကမျှော်လင့်လျက်ရှိသည် ဟုဆို သည်။ မြန်မာအပါအဝင် အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများသို့ သမ္မတအိုဘားမား ထပ်မံ လာရောက်ခြင်းသည် စစ်တပ် အကြီးအကဲများကို ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၏ NLD ပါတီသို့ ငြိမ်းချမ်းစွာ အာဏာလွှဲပြောင်းရန်အတွက်ဖိအားပေးသည့် သတင်းစကားဖြစ်လိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ သမ္မတအိုဘားမားသည် APEC ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန်ဖိလစ်ပိုင် သို့လာရောက်ရန်ရှိပြီးယင်းမှတစ်ဆင့်အရှေ့အာရှခေါင်းဆောင်များထိပ်သီးညီလာခံသို့တက်ရောက်ရန်လည်း မလေးရှား နိုင်ငံသို့ လာရောက်မည်ဖြစ်သည်။

<http://mizzimaburmese.com/article/7277#sthash.BnHZstyw.s7cKKXFz.dpuf>

ELECTION

ရွေးကောက်ပွဲ မှုတမှု မရှိသောလည်း လွတ်လပ်ပွင့်လင်းမှု များစွာရှိဟု ဒေါ်စုပြော

11.11.2015

ရွေးကောက်ပွဲနှင့် ပတ်သက်ပြီး "မှုတမှု မရှိပေမယ့် လွတ်လပ်ပွင့်လင်းမှု များစွာရှိကြောင်း" ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဘီဘီစီနှင့် အင်တာဗျူးတွင် ပြောဆိုသည်။အချိန်အခါအခြေနေများလည်းပြောင်းလဲနေပြီး ဖြစ်ကာပြည်သူများလည်း အရင် ကဲ့သို့ မဟုတ် တော့ဘဲ ပြောင်းလဲ နေပါပြီ ဟုပြော သည်။ ဒေါ်စုမှ ဆက်လက် ပြောရာတွင် အစိုးရဖွဲ့ နိုင်ရန် လုံလောက် သည့် မဲရလဒ်များကို ရရန် မျှော်လင့်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း BBC တွင် ဖော်ပြထား သည်။

<http://mizzimaburmese.com/article/7270#sthash.R72V6fr9.dpuf>

<http://www.7daydaily.com/story/50672>

<http://mizzimaburmese.com/article/7265#sthash.NTpZRcBx.jROXkFSJ.dpuf>

ဦးဌေးဦးမှ ပါတီ ၏အမှားနှင့် အားနည်းချက်ကို လောလောဆယ် အဖြေရှာမရ သေးဟု သတင်းထောက် များအား ထုတ်ဖော်ပြောကြား

11.11.2015

စည်းရုံးရေး အား ကောင်းကောင်း လုပ်နိုင်ခဲ့သော် လည်း မိမိ ဇာတိမြို့မှာ သာမက နေထိုင်ရာ ရပ်ကွက် မဲရုံတွင် ပါ ပြိုင်ဘက် NLD ကိုယ်စားလှယ်လောင်းကို ရှုံးနိမ့်ခဲ့သူဦးဌေးဦးကပါတီ၏အမှားနှင့်အားနည်းချက်ကိုလောလောဆယ် အဖြေရှာမရ သေးဟု သတင်းထောက်များအားထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။သို့သော်ရွေးကောက်ပွဲဟူသည်နိုင်ငံရေး ကဏ္ဍပြီးဆုံးသွားခြင်းမဟုတ်ဘဲ ယခုအစိုးရအဖွဲ့ သက်တမ်းအပြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်မှနုတ်ထွက်ပေးရ သည့်တိုင် ဒေသတွင်းအကျိုးကိုဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပြီးနောက်ငါးနှစ်အ ကြာတွင်ပြန်လည်ရွေးကောက်ပွဲဝင်မည် ဟု ဦးဌေးဦးကပြောသည်။ရွေးကောက်ပွဲတွင် ရှုံးနိမ့်ကြောင်းကို ပြိုင်ဖက်အာဏာရပါတီမှ ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ ဦးဌေးဦး ကယခု ရွေးကောက်ပွဲတွင် ၎င်းတို့ ထင်ထားသည် ထက် အကြီးအကျယ် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည် ဟု ဝန်ခံထားသည်။

<http://mizzimaburmese.com/article/7274#sthash.4g4tJ6cW.HgdwLSIi.dpuf>

<http://www.7daydaily.com/story/50602>

ကျောင်းကုန်းတွင် NLDနှင့် ကြံ့ခိုင်ရေး ပြဿနာတက်နေ

11.11.2015

ဧရာဝတီတိုင်း ကျောင်းကုန်း ပြည်သူ့ လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အတွက် မဲရေတွက်ပြီးနောက် NLD နိုင်သော်လည်း ကော်မရှင်ရလဒ်တွင် ကြံ့ခိုင်ရေး အနိုင်ရဟုထုတ်ပြန်မှုအငြင်းပွားမှုဖြစ်နေပြီးဧရာဝတီတိုင်းကော်မရှင်ကပြန်လည် စိစစ်ရန် ခွင့်ပြုထားကြောင်းသတင်းရရှိသည်။NLDပြည်သူ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းသည် မဲရေတွက်ပြီး

နောက် အနိုင်ရရှိထားသော်လည်း ရလဒ်မထုတ်ပြန်ဘဲ ၂ ရက်အကြာတွင် ရုံးနိမ့်ကြောင်း၊ ကြံ့ခိုင်ရေးပါတီ မှအနိုင် ရကြောင်း အသိပေးရာမှ အငြင်းပွားမှုဖြစ်ပွား နေခြင်းဖြစ်သည်။ ဆလောင်းသန့်စင်

[The Irrawaddy \(Burmese Version\)](#) .

ရှမ်းပြည်နယ်တွင် SNLD ပါတီမှ ပြည်နယ်လွှတ်တော် အမတ် ၂၅ နေရာ အနိုင်ရရှိ

11.11.2015

ရှမ်းပြည်နယ်တွင် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား များ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် SLND သည် ပြည်နယ် လွှတ်တော်အမတ် ၂၅နေရာ အနိုင်ရရှိခဲ့သည်ဟု ပါတီ၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဦးစိုင်းလိတ်က ပြောသည်။ ယနေ့ မဲရေတွက်ပြီးနောက်ဆုံးစာရင်း အရ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ၂၅ နေရာ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ၁၂ နေရာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ၃ နေရာအနိုင်ရရှိခဲ့ သည်ဟု တောင်ကြီးရုံးမှပြောသည်။ အနိုင်ရရှိသော ပြည်နယ်လွှတ်တော် နေရာများမှာ ကျောက်မဲ မဲဆန္ဒနယ် ၁-၂၊ သီပေါ ၁-၂၊ နမ္မတူ ၂၊ သိန္နီ ၁-၂၊ တန့်ယန်း ၂၊ မိုင်းရယ် ၁-၂၊ မူဆယ် ၁၊ လွိုင်လင် ၂၊ လဲချား ၁-၂၊ မိုင်းကိုင် ၁-၂၊ ကွန်ဟိန်း ၁-၂၊ လင်းခေး ၁-၂၊ မိုးနဲ ၁-၂၊ မောက်မယ် ၁၊ နမ့်စန် ၂၊ မန်စီ ၂ တို့ဖြစ်ကြ သည်။ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နေရာများမှာ ကျောက်မဲ၊ သီပေါ၊ နမ္မတူ၊ သိန္နီ၊ တန့်ယန်း၊ မိုင်းရယ်၊ မူဆယ်၊ လဲချား၊ မိုင်းကိုင်၊ ကွန်ဟိန်း၊ လင်းခေး၊ မိုးနဲမြို့နယ်တို့ဖြစ်ပြီး အမျိုးသားလွှတ်တော်နေရာများမှာ ရှမ်းပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)(၃)နှင့်(၄) တို့ဖြစ်သည်။

<http://mizzimaburmese.com/article/7263#sthash.IKirZ8WA.dpuf>

မြန်မာရွေးကောက်ပွဲ John McCain ချီးကျူး

11.11.2015

မြန်မာနိုင်ငံတွင်ကျင်းပခဲ့သည့်သမိုင်းဝင်ရွေးကောက်ပွဲသည်လွတ်လပ်ပြီးပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိသည့်အပြင်ငြိမ်းချမ်းစွာ ပြီးစီးသွားသည့်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသူ၊ နိုင်ငံသားများအားချီးကျူး ဂုဏ်ပြုကြောင်းအမေရိကန်အမတ် John McCain မှ ကြေညာချက် ထုတ်ပြန် ပြောကြားပါ သည်။ မြန်မာခေါင်းဆောင်အားလုံး ယခုချိန်မှ စပြီး စစ်မှန်သည့် အမျိုးသား ရင်ကြားစေရေး၊ အထူးသဖြင့် မတူညီသည့်တိုင်းရင်းသား လူမျိုးစုများ အကြား စစ်မှန်သည့်ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင် ဖို့ရန် ၎င်း အနေဖြင့် တိုက်တွန်းလိုကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရှေ့တိုး ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အနာဂတ်တွင် လက်တွဲလုပ်ဆောင် လိုပါကြောင်း John McCain ၏ ကြေညာချက် တွင် ဖော်ပြထား သည်။ ရွေးကောက်ပွဲအောင်မြင်မှုအတိုင်းအတာပေါ် မူတည်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် ချမှတ်ထားသည့် ဒဏ်ခတ်ပိတ်ဆို့မှုအချို့ ပြန်လည် ရုပ်သိမ်းရန်စဉ်းစားဖွယ်ရာရှိသည် ဟုသမ္မတ Barack Obama ၏ အမျိုးသားလုံခြုံရေးလက်ထောက်အကြံပေး Ben Rhodes မှလည်းပြောကြားခဲ့သေး သည် ။ VOA

<http://burmese.voanews.com/content/john-mccain-burma-election/3052828.html>

မြန်မာ့ရွေးကောက်ပွဲအပေါ် ဗြိတိန်ဝန်ကြီးချုပ်ဒေးဗစ်ကင်မရွန်း၏ ထုတ်ပြန်ချက်

10.11.2015

ဗြိတိန်ဝန်ကြီးချုပ်ဒေးဗစ်ကင်မရွန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပထမဦးဆုံးအကြိမ် လွတ်လပ်သောရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ ပြီးချိန်တွင်ထုတ်ပြန်ချက်ကိုကြေငြာခဲ့ပြီး ရွေးကောက်ပွဲအားဒီမိုကရေစီသို့ ဦးတည်သည့်အရေးကြီးသောခြေလှမ်း ဟုခေါ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ ယခုသမိုင်းဝင်ရွေးကောက်ပွဲသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းအတွက်အရေးပါပြီး အပြောင်းအလဲအတွက်၎င်းတို့၏ ဆန္ဒကိုရှင်းလင်းစွာထုတ်ဖော်ခဲ့သောမြန်မာပြည်သူများအတွက်လည်းအောင်ပွဲ ဖြစ်ပါသည်။ အစိုးရအသစ်ဖွဲ့စည်းချိန်တွင် ငြိမ်းငြိမ်းချမ်းချမ်းနှင့် စနစ်ကျသောအပြောင်းအလဲ ဖြစ်ပေါ်စေရန်ပါတီ များ အားလုံး ယခုအချိန်တွင် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက် ကြရမည် ဖြစ်ပါ သည်။ ဒီမိုကရေစီစနစ်ကျင့်သုံး၍တာဝန်ယူမှု ရှိသော အစိုးရ တစ်ရပ် အဖြစ် ဦးတည် ဆောင်ရွက်ရာ တွင် UK သည် မြန်မာပြည်သူများ နှင့်ယခုရွေးကောက်ပွဲ တွင် မဲထည့်ခွင့်မရှိခဲ့သောသူများ ကို ပံ့ပိုးသွားရန် အဆင်သင့်ရှိနေပါသည်ဟု ထုတ်ပြန်ထားပါသည်။

<https://www.gov.uk/government/news/burmese-elections-prime-ministers-statement>

<http://burma.irrawaddy.org/news/2015/11/11/100952.html>

British Embassy Rangoon

NLD အနိုင်ရသည်ကို ဒိန်းမတ်အစိုးရ ကြိုဆိုပြီး ပြောင်းလဲမှုအတွက် မဲပေးလိုက်ကြပြီဟုပြော

11.11.2015

ချီးမွမ်းရလောက်သည်ထိအောင်ပွဲရခဲ့သည့်ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် NLD အားဂုဏ်ယူပါကြောင်းဒိန်းမတ်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးက ပြောဆိုသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသားများ အနေဖြင့် ပြောင်းလဲမှု တစ်ခုဖြစ်ပေါ်လာရန်အတွက်မဲပေးခဲ့ ကြသည်ကို ဒိန်းမတ် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး Mr. Kristian Jensen ပြောကြား သည်။ ပြောင်းလဲမှုများ နှင့် ဒီမိုကရေစီ အဆင့်ဆင့် တည်ဆောက်ရန် စိန်ခေါ်မှုများရှိနေသေးကာ ဒီမိုကရေစီ အသွင်းပြောင်းလဲရေးအား ဆက်လက် ဆောင်ရွက် အရေးကြီး သည်ဟု ထောက်ပြထား သည်။ ထို့ပြင် ရိုဟင်ဂျာ (ဘင်္ဂါလီ) များ၏လူ့အခွင့်အရေးတိုးတက်ရန်နှင့်တစ်နိုင်ငံလုံး ငြိမ်းချမ်း ရေးရရန် လည်း ဆောင်ရွက်ရန် တိုက်တွန်းသည်။ ဒိန်းမတ်အနေဖြင့် မြန်မာပြည်သူများအတွက် ဒီမိုကရေစီ ပြောင်းလဲ ရေး နှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆက်လက်ထောက်ပံ့သွားမည်ဟု သိရသည်။

Ministry of Foreign Affairs of Denmark

<http://mizzimaburmese.com/article/7278#sthash.RcJCGplM.dpuf>

နေပြည်တော်တွင် နေထိုင်နေသည့် ဝန်ထမ်းများ၏ စိတ်အတွင်း၌လည်း အပြောင်းအလဲကို လိုလားသည့် စိတ်အချို့ရှိနေကြ

11.11.2015

လယ်/ဆည် ဝန်ကြီးဦးမြင့်လှိုင် မှ အင်တိုက်အားတိုက်မဲဆွယ်ခဲ့သော်လည်းဒက္ခိကာသီရိမြို့နယ်တွင် ကိုယ်ပျောက်ကဲ့သို့ ဖြစ်နေသော NLD အမတ်လောင်းအားရှုံးခဲ့ခြင်းမှာ မယုံနိုင်စရာ ဖြစ်ကြောင်းဦးမြင့်လှိုင်နှင့် နီးစပ်သူတစ်ဦးမှမှတ်ချက် ပြု သည်။ အဓိကအကြောင်း အရာမှာ လူထုမှ စစ်အာဏာရှင်နှင့် စစ်အာဏာရှင်အား ထောက်ခံနေသည့် ပြည်ခိုင်ဖြိုး အား မုန်းတီးသည်ကိုသက်သေပြခြင်းဖြစ်ပြီး လူထုမှ ကလွဲစားချေခြင်း ဖြစ်သည်ဟု မြင်ကြောင်း နိုင်ငံရေး လေ့လာသူ ဦးအောင်ဒင် ကပြောသည်။ နေပြည်တော်တွင် နေထိုင်နေသည့် ဝန်ထမ်းများ၏ စိတ်အတွင်း၌လည်းအပြောင်းအလဲကို လိုလားသည့် စိတ်အချို့ရှိနေကြ ကြောင်း ၎င်းတို့၏ ပြောစကားများအရသိရသည်။ အစိုးရဝန်ထမ်းများအားအုပ်ချုပ်ရာ တွင် စစ်တပ်ကဲ့သို့ အမိန့်အာဏာပြု သည်ကို မကြိုက်ကြောင်း ဌာနတွင် လူကြီးများမှာ စစ်တပ်မှသာ ဖြစ်သဖြင့်အစိုးရ ပြောင်းသည် ဆိုရာတွင် အုပ်ချုပ်ရေးပါ ပြောင်းရမည် ဟု နေပြည်တော်မှ ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းတစ်ဦး က ပြော သည်။ အစိုးရပြောင်းသဖြင့် အုပ်ချုပ်မှုပုံစံ ပြောင်းမည်ဟု မျှော်လင့်သော်လည်း တကယ်တမ်းဌာန များတွင် လည်ပတ်မည့်သူ များမှာ ဌာနတွင်းမှ ဝန်ထမ်းများပင် ဖြစ်သည်ဟု၎င်းမှဆက် ပြောသည်။

<http://www.7daydaily.com/story/50649>

PEACE/ARM CONFLICT

တပ်မတော် ,BGF, KNU ,DKBA ပူးပေါင်းပြီး

10-11-2015

ငြိမ်းချမ်းရေး လက်မှတ် ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ သည့် အောင်ပွဲခံ အထိမ်းအမှတ် အနေဖြင့် 10.11.2015 ရက်နေ့တွင် ကရင် ပြည်နယ် မြဝတီမြို့နယ် ထုံးတံတား ရွာလမ်းခင်းအတွက် လုပ်အား ပေးကာ ထမင်းလက်ဆုံ အတူ စားခဲ့ ကြသည်။

(Mwd Saw Kyaye ,Ye Moe) [ရန်ကုန်သတင်းစာမျက်နှာများ](#)

ရွေးကောက်ပွဲအပြီး ၂ ရက်အတွင်း ရှမ်းတောင်ပိုင်း၌ တိုက်ပွဲတချို့ ဖြစ်ပွား

11.11.2015

ရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပပြီး ၂ ရက်အတွင်း ရှမ်းပြည်တိုးတက်ရေးပါတီ၊ ရှမ်းပြည် တပ်မတော်(SSPP/SSA)၏ ရှမ်းပြည်နယ် တောင် ပိုင်းရှိ ဝမ်ဟိုင်း (ဗဟို)ဌာန ချုပ်ကို အစိုးရ တပ်မတော်က ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် လေကြောင်းဖြင့် တိုက်ခိုက်မှု ပြု လုပ်ကြောင်း SSPP/SSA ပြောရေး ဆိုခွင့်ရှိသူ ဗိုလ်မှူးကြီး စိုင်းလက ပြော သည်။ လေကြောင်းဖြင့် တပ်မတော် မှ တိုက်ခိုက်လာခြင်းသည် တပ်မတော်စခန်း တခုအား လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့ တဖွဲ့မှ လာရောက်တိုက်ခိုက်ခဲ့သဖြင့် ၉ ရက် နေ့ ညပိုင်းတွင် ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ပိုင်း မိုင်းနောင်မြို့နယ်တဝိုက်သို့ တပ်မတော်မှ လက်နက်ကြီးများ ပစ်ခတ်မှု နှင့် အတူ လေယာဉ်ဖြင့် ဗုံးကြဲတိုက်ခိုက်ခဲ့သည်ဟုလည်း SSPP/SSA က ပြောသည်။နန်းဆိုင်နွမ်/ထွန်းထွန်း

<http://burma.irrawaddy.org/news/2015/11/10/100712.html>

မိုင်းနောင်မြို့ စကခ (၂) စစ်ဌာနချုပ်မှ တိုက်ပွဲအတု ညလုံးပေါက် ဆင်နွဲ့ - ဝမ်ဟိုင်းအား တိုက်လေယာဉ် သုံးစီးဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်

10.11.2015

သျှမ်းပြည်တောင်ပိုင်း လွယ်လင်ခရိုင် ကျေးသီးမြို့နယ် မိုင်းနောင်မြို့အခြေစိုက် အမှတ် ၂ စစ်ဆင် ရေး ကွပ်ကဲမှ ဌာနချုပ် စကခ လက်အောက်ခံ တပ်ရင်းများက တိုက်ပွဲအတုများ ည လုံးပေါက် ဆင်နွဲ့ကာ ယနေ့ နံနက်ပိုင်း တွင် သျှမ်းပြည်တပ်မတော် SSPP/SSA ဌာနချုပ် ဝမ်ဟိုင်းအား တိုက်လေယာဉ်ဖြင့်ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင်တိုက်ခိုက်သည် ဟု သိရသည်။ http://www.thithtoolwin.com/2015/11/blog-post_481.html

MA BA THA

11.11.2015 **နေ့စွဲဖြင့် [Wira Thu Facebook](#)** တွင်အောက်ပါအတိုင်းတင်ထားသည်

“ဦးကိုနီကို သမ္မတလောင်းအဖြစ်တင်မြှောက်ကြောင်း ဖေ့စ်ဘွတ်ခ်စာမျက်နှာပေါ် ဖော်ပြခဲ့သူနှစ်ဦးကို အမှုဖွင့်”

ရန်ကုန်။ နိုဝင်ဘာ ၈

အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် (NLD)ပါတီ ဗဟိုအောင်နိုင်ရေးအဖွဲ့မှ ထုတ်ပြန်ထားခြင်း မရှိဘဲ ဥပဒေအကြံပေး အဖွဲ့ဝင်ဦးကိုနီကို သမ္မတလောင်းအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်မည်ဟု ဖေ့စ်ဘွတ်ခ်စာမျက်နှာတွင် ဖော်ပြခဲ့သော အမျိုးသားနှစ်ဦးကို အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်းတိုက်ကြီးမြို့မ ရဲစခန်းထံမှ သိရသည်။

OTHER

အမည်ပျက်စာရင်းသွင်းထားသူက ချုပ်ကိုင်ထားသောကြောင့် အမေရိကန်-မြန်မာ စီးပွားရေးဆက်ဆံမှုကို ခြိမ်းခြောက်နေ

10.11.2015

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အဓိကဆိပ်ကမ်းတစ်ခုအား ဝါရှင်တန်မှ အမည်ပျက်စာရင်းသွင်းထားသည့် စတီဗင်လော မုထိန်းချုပ်ထား ကြောင်း သိရှိပြီးနောက် အနောက်နိုင်ငံများ၏ဘဏ်များကမြန်မာနိုင်ငံတွင်ကုန်သွယ်မှုဘဏ္ဍာကဏ္ဍကိုလျှော့ချလျက်ရှိပြီး ထွန်းသစ်စ အမေရိကန်-မြန်မာ စီးပွားဆက်ဆံမှုအား ခြိမ်းခြောက်လျက် ရှိ သည်။Citigroup Inc ၊ Bank of America ၊ HSBC နှင့် PNC Financial ဘဏ်များ အပါအဝင် ဘဏ်အချို့ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကုန်သွယ်ရေးဘဏ္ဍာထောက်ပံ့မှုများအား ကန့်သတ်ပြီးနောက် အမေရိကန်မှ မြန်မာသို့ ကုန်တင်ပို့မှုမှာ သိသိသာသာနုန်းကွေးခဲ့သည်ဟု အရေးယူမှုကိုစိစစ်သည့် ရှေ့နေများ၊ အဆိုပါကိစ္စနှင့် ကျွမ်းဝင်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များက ပြော သည်။ အမေရိကန်နှင့် မြန်မာကြား စီးပွားရေးဆက်ဆံမှု မကြားသေးသော်လည်း လျင်မြန်စွာ ဖွံ့ဖြိုးလျက်ရှိပြီး နိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီသို့ အသွင်ကူးပြောင်းရာတွင် အရေးကြီး သော ကာလ၌ ဝါရှင်တန်၏ ဩဇာကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းရေးမှာ အလွန်အရေးပါသည်ဟု အမေရိကန်သံတမန်များက ရှုမြင် လျက်ရှိသည်။ <http://mizzimaburmese.com/article/7258#sthash.LeM5mIxj.TVySNPws.dpuf>

